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M/s: Boursa Kuwait                            

Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,   
 

 السادة/ شركة بورصة الكويت                         

   السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Disclosure of the Calculation of the Zakat Value of 

Aayan Leasing and Investment Company Shares 
أعيان للإجارة  الإفصاح عن احتساب قيمة زكاة سهم شركةالموضوع: 

 والاستثمار 

With reference to the above subject, and the provisions governing 

disclosure procedures as set forth in the Executive Bylaws of Law 

No. (7) of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets 

Authority and the Regulation of Securities Activities and their 

amendments. 

Attached is the Material Information Disclosure Form regarding the 

calculation of the Zakat value of Aayan Leasing and Investment 

Company shares 

الإفصــــــا     الأحكام المنظمة لعملياتوموض   بالإشــــــارة موض المعلاــــــع  أع   

ــا    2010لســــنة   (7)ال ئحة التنفيذية للقانعن رقم  العاردة في بشــــنن منشــ

 وتعدي تهما.  نشاط الأوراق الماليةهيئة أسعاق المال وتنظيم 

احتســـــا   بشـــــنن نمعذج الإفصـــــا  عع المعلعمات الةعه ية  مرفق لكم 

 .قيمة زكاة سهم شركة أعيان للإجارة والاستثمار

With sincere regards and appreciation   وتفضلعا بقبعل فائق الاحترام والتقدير 

 
 

 

Abdullah Mohammad Al-shatti  

Chief Executive Officer       

 
 

 عبدالله محمد الشطي  

 الرئيس التنفيذي 
 

 

  

 
 

Attachments: 
- Material Information Disclosure Form.  

 المرفقات:

 نمعذج الإفصا  عع المعلعمات الةعه ية.  -
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 Name of the Listed Company اسم الشركة المدرجة

 Aayan Leasing and Investment Company شركة أعيان للإجارة والاستثمار
 

 Material Information المعلومة الجوهرية

ــدار هيئـة الرقـابـة الشــــــــــرعيـة   لشــــــــــركـة أعيـان للإجـارة  نحيطكم علمـا  بـداــــــــ

القرار الشــــــرع  بشــــــنن احتســــــا  زكاة ســــــهم شــــــركة أعيان    ماروالاســــــتث

ــنة المالية المنتهية في  ــتثمار عع الســــ ــمبر   31للإجارة والاســــ   2025ديســــ

وفق  حسـبة الككاة   جرا مو   ةبننه وبعد الاط   علض البيانات المالية للشـرك

دينـار   0.000120الإجرا ات الشــــــــــرعيـة فـدن مقـدار الككـاة لكـ  ســــــــــهم هع 

 .كعيت 

We would like to inform you that the Sharia Supervisory Board 

of Aayan Leasing and Investment Company has issued its ruling 

on the calculation of Zakat on Aayan Leasing and Investment 

Company shares for the financial year ended on December 31, 

2025. After reviewing the company's financial statements and 

calculating the zakat in accordance with Sharia procedures, the 

amount of zakat per share is KD 0.000120. 
 

 ثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة أ
Material information Significant Effect on the Company’s 

Financial Position 

 .There is no financial impact on the company's financial position .حاليا لا يعجد أثر ماوي علض المركك الماوي للشركة

 

كتمالها  ودقتها  فيه  العاردة  المعلعمات اــحة  عع  المســلولية كام   الإفصــا  هذا  أاــدر مع  يتحم    عناية  بذل  بننه ويقر وا

  هيئة مع ك  علض   مســـــــلولية  أدنض  دون وذلك ناقصـــــــة   أو خاطئة  أو  مضـــــــللة  معلعمات أية  تةنب في   الح ي   الشـــــــ  

  ألاــرار  أية عع  المســلولية عنهما ينف  وبما الإفصــا   هذا  محتعيات بشــنن المالية للأوراق  الكعيت  وبعراــة المال  أســعاق

  أو  الالكتروني   معقعهما  أو  الالكترونية أنظمتهما ط يق عع  بنشـر  السـما   أو  الإفصـا  هذا نشـر  جرا   شـ    بني تلحق قد

 .أخرى ط يقة بني الإفصا  هذا  است دام نتيةة

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the 

information contained therein. They acknowledge that they have exercised due diligence to avoid any 

misleading, incorrect, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait assume 

no responsibility whatsoever for the contents of this disclosure and disclaim any liability for any damages 

that may be incurred by any person because of publishing this disclosure, allowing its publication through 

their electronic systems or website, or using this disclosure in any other manner. 
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